



### Press Release

In accordance with the directives of the central bank of Sudan, Alsalam bank Sudan announces the opening of nominations for membership on the board of directors for the upcoming term, starting from Sunday, November 27, 2025.

Shareholders who meet the nomination requirements for membership on the board of directors and wish to nominate themselves for the new term must fill out the nomination form and submit it to the board of directors secretariat at the bank's headquarters in port Sudan during official working hours or via email [BDS@alsalam](mailto:BDS@alsalam)

attaching the following documents:

- 1- Nomination form issued by the central bank of Sudan.
- 2- Recent criminal record certificate for the candidate.
- 3- Curriculum vitae and supporting documents (university degree, work certificates, and recent experience certificates for the candidate).
- 4- Clearance certificate from the relevant authorities (taxes and zakat bureau, recent for the candidate).
- 5- Copy of the candidate's passport or national IDcard, recent.
- 6- Recent financial report for the candidate.

In compliance with the necessary terms and conditions for nomination, and all legal documents must be recent, specific to the nomination purpose, authenticated by official authorities, and fulfill legal requirements.

And god grants success...

Secretariat of the bank's board of directors,

Alkhansaa omer

*Alkhansaa omer*

### خبر صحفي

بناءً على توجيهات بنك السودان المركزي، هذا يعلن مصرف السلام السودان عن فتح باب الترشيح لعضوية مجلس الإدارة للدورة القادمة، وذلك اعتباراً من يوم الأحد الموافق 2025/11/23م حتى يوم الخميس الموافق 2025/11/27م

وعلى المساهمين السراغبيين ممن تنطبق عليهم شروط الترشيح لعضوية مجلس الإدارة ويرغبون في ترشيح أنفسهم للدورة لمجلس الإدارة الجديدة ضرورة ملء إستمارة الترشيح وتسلّمها لأمانة مجلس الإدارة بمبنى رئاسة المصرف ببورتسودان أثناء ساعات العمل الرسمية أو على الإيميل [BDS@alsalam](mailto:BDS@alsalam) مع إرفاق المستندات التالية:

- 1- إستمارة الترشيح الصادرة من بنك السودان المركزي
- 2- صحيفة جنائية حديثة للمرشح
- 3- السيرة الذاتية والمستندات المؤيدة لها (المؤهل الجامعي وشهادات العمل والخبرة) حديثة للمرشح
- 4- إبراء ذمة من الجهات ذات الإختصاص (الضرائب وديوان الزكاة) حديثة للمرشح
- 5- صورة من جواز السفر أو البطاقة القومية حديثة للمرشح
- 6- تقرير إنتماني حديث للمرشح

مع الإلتزام بالشروط والضوابط اللازمة للترشيح وعلى أن تكون جميع المستندات القانونية حديثة ومحددة الغرض للترشيح و موثقة من الجهات الرسمية ومسئولة جميع النواحي القانونية

والله الموفق ....

أمانة مجلس إدارة المصرف  
الختماء عمر

*Alkhansaa omer*

